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   " בלק פרשת " 
 מאיר: - פרטיות זו ברכה / סיון רהב 

מכירים את השאלה הפילוסופית "אם עץ נופל ביער ואף אחד לא שמע, האם הוא באמת השמיע  
צליל?". היום צריך לשאול: "אם שתי חברות הלכו יחד לקניון ולא העלו משם תמונה, האם הן  

 זה נחשב שהוא אכן התרחש?  -באמת הלכו?". כלומר, אם משהו לא פורסם, לא הועלה, לא תוייג 
אנחנו חיים במציאות מתועדת, מוחצנת, ובפרשת השבוע מזכירים לנו לחפש את ברכת הפרטיות. 

 בלעם מתבקש לקלל את עם ישראל, אבל כשהוא מתבונן על העם הוא פשוט מתפעל ואומר: 
רָאֵל".  תֶיךָ יִשְׁ נֹּ כְׁ ב, מִשְׁ הָלֶיךָ יַעֲקֹּ בוּ אֹּ  "מַה טֹּ

שאינם מכוונים זה מול זה". כלומר, כל   - רש"י מסביר ממה בלעם כל כך התרשם: "ראה פתחיהם 
 אוהל נפתח לכיוון אחר, כך שאף אחד לא יכול להציץ לאוהל של חברו.

בלעם הגיע מתרבות חסרת גבולות, ופתאום הוא ראה פרטיות, אינטימיות, מרחב אישי מקודש שניתן  
 לכל אדם ולכל משפחה. זו ברכה שמלווה את עם ישראל אלפי שנים, והיא אתגר גדול במיוחד היום.  
בשבוע שבו אנחנו מתברכים בפרשה בברכת הפרטיות, אנחנו מוזמנים לחשוב: יש כל כך הרבה  
כפתורי "פרסם" ו"שתף", אבל איפה אנחנו יכולים ללחוץ על כפתור "אל תשתף" ולשמור דברים 
לעצמנו? איזה תכנים ורגשות וחוויות לא שייכים לכולם, אלא נשארים שלנו בלבד? איך אנחנו 

 - ל פנימיות, בעידן של חיצוניות? כדי שגם אנחנו נתברך בברכה הכתובה בתורה שומרים גם ע
רָאֵל". תֶיךָ יִשְׁ נֹּ כְׁ ב, מִשְׁ הָלֶיךָ יַעֲקֹּ בוּ אֹּ  "מַה טֹּ
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 , לגיל מצוות. הודיה הנכדה,  ולכל המשפחה בהגיע הבת,    לחוה ויהודה ורקר   לעדי ובנימין, 
 

  ., לגיל מצוות תמר בהגיע הבת, הנכדה,  ולכל המשפחה  לנילי ושמיר, לאורה חייקין 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 

 שבת    מניז
 

  19:18 שבת    הדלקת נרות   
 

 19:38 שבת    מנחה וקבלת               

 

 20:29          השבת צאת              
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 פינת ההלכה 

 

 )איכה א, ג(. "..."כל רדפיה השיגוה בין המצרים

 

. ימים  שלושת השבועות מתחילים מליל י"ז בתמוז ונמשכים עד תשעה באב 

צער  אלו   של  ימים  שמועדים .  הם  אלו  בימים  זהירות  במשנה  לנקוט  המליצו  חכמים 

שלושת ו  .לפורענות של  והאבלות  הצער  את  לציין  מיוחדות  תקנות  תקנו  לא  שחז"ל  אף 

ובכלל זה אסרו ריקודים ומחולות  בכל שלושת השבועות מ  עלהימנהשבועות, נהגו ישראל  

. לפיכך אסור להשתתף בשלושת השבועות חוגי הרקדה שמיעת כלי זמרבימים אלו נגינה ו

 וקונצרטים. 

אסור  כך  השבועות,  בשלושת  חייה  בהופעה  זמר  כלי  לשמוע  שאסור  שכמו  אומרים  יש 

לשומעם דרך רדיו או טייפ, ורק שמיעת שירים בלא ליווי של כלי זמר מותר בספירת העומר 

וכן הורו כמה מגדולי הפוסקים   ו, לד(.  ובשלושת השבועות,  יש אולם  )אג"מ יו"ד ב, קלז; יחו"ד 

זמר דרך רדיו או , מפני שמה אפליקציות מוסיקה שונות   שהקלו לשמוע בימים אלו כלי 

שכתבו האחרונים לאסור הוא דווקא לשמוע הופעה חייה של נגנים, שיש בזה חגיגיות, אבל 

אין כל כך חגיגיות, ולכן לא נאסרה. ועוד שכיום הכל    וכדומהבשמיעת כלי זמר דרך רדיו  

והשמחה   החגיגיות  את  ביטלה  שבזה  והשגרה  הרדיו,  דרך  ניגונים  לשמוע  רגילים 

כאשר שומעים מוזיקה בקול למרות זאת, גם שירים שניתן לשמוע בימים אלו   שבשמיעתם.  

רם, גם כאשר היא סתמית, העוצמה נותנת לשיר חגיגיות, והרי הוא נעשה כשיר של שמחה. 

אין  בזה,  כיוצא  רם.  בקול  לשמוע  אין  השבועות,  בשלושת  לשמוע  שמותר  שירים  גם  לכן 

השבוע בשלושת  עצובה  מוזיקה  של  בקונצרט  אבל,  להשתתף  של  מוזיקה  שזו  ואף  ות, 

  אין לקיים בימים אלו ערבי שירה.בנוסף לכך,  .הקונצרט ככלל הוא אירוע חגיגי ומשמח

 בשלושת השבועות  מסתפריםלא  ולמנהג אשכנז:    בהם "שהחיינו"נמנעים מלברך  כמו כן  

 .  נישואיןולא עורכים 

, אלא שהקלו שהתענית תתחיל מהבוקר. דהיינו  ליל י"ז בתמוז דינו כבין המיצרים לכל דבר

למרות שליל י"ז בתמוז מותר באכילה ושתיה, כל דיני בין המיצרים מתחילים כבר בליל י"ז 

בתמוז לגבי נישואין נאמר להלכה ש"אין נושאין נשים מי"ז בתמוז עד לאחר תשעה באב", 

ש להלכה  כתבו  רבים  פוסקים  כך  נישואין.  בעקבות  לערוך  אין  י"ז  מליל  אם כבר  אולם 

החופה היתה לפני השקיעה ביום ט"ז בתמוז, מותר להמשיך ולרקוד בלילה שהוא ליל י"ז 

כשלא  הצורך,  בשעת  בתמוז  י"ז  בליל  נישואין  לערוך  התיר  פיינשטיין  משה  הרב  בתמוז. 

)אגרות משה,    היתה ברירה אחרת, אבל מלכתחילה עדיף לא לקבוע זמן נישואין לליל י"ז בתמוז

 א, קסח(.      

 . ברכת שבת שלום, מיכאל
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 מועדת פרט 
 

 . זאב-מיכל וגלעד בן למשפחת 
 נאחל לכם רק טוב,   -בתמר ב'  עם כניסתכם לביתכם החדש,ברכות 

 ובעיקר מהנוף המדהים הנשקף מביתכם.  תהנו מהמרחב החדש,

 . (                    שכנים בשכונהעוד )שתזכו במהרה ל

 בשם ו.פרט.  -יפה   -שלום -שבת       
 

   ממרכז החינוך
 

 "סופה של תקופה איננו הסוף. 
 הוא רק הרגע שבו הלב שם לב שהיה פה לב" 

 

 קהילה אהובה, 
 

תודה לקהילה כולה, לוועדת החינוך, .  עם סיום תפקידי אני רוצה לומר תודה גדולה
 לצוות, לנוער ולילדים על הדרך, על העשייה, על השותפות. 

 

רויקטים, פ זכיתי לראות מקרוב קהילה שעם הרבה עוצמה וגם פשטות, מצליחה להרים 
גם אם זו הייתה תקופה קצרה אני מרגיש  לשמר מסורות, ליזום, להוביל וליצור. 

 ללמוד, לצמוח, להיות חלק ממשהו גדול ומשמעותי.  שזכיתי.
 

התקופה הזו הדגישה לכולנו עד כמה מערכת החינוך חיונית לחוסן הקהילתי, וכמה  
 חשוב שיהיה בה צוות מחובר, רגיש, שמגיע גם מתוך הקהילה ויודע לפעול מתוכה. 

אני מאחל לקהילה כולה שתצליח למצוא את המשאבים, הכוחות והרוח שבתוכה כדי 
 להמשיך לגדול, להתפתח ולשמור על מה שבאמת חשוב.

 

את הקיץ הקרוב אני משאיר בידיים של ציפי ובטי, ואני בטוח שהן יובילו את המערכת  
 במסירות, באחריות ובמלוא הלב.

 

בהצלחה לכולכם בהמשך ומוזמנים תמיד  תודה על ההזדמנות, על האמון ועל הדרך.
 . רועי   שלכם,            .  לבקר אותנו בציריך :(

 

 
 

 ועדת תרבות 
 

  - של יעקב נוקד 'הגיע זמן לעבור לגור בנפש'   הרצאה  

 (,  17.7ביום חמישי, כ"א בתמוז )
 נתכנס בבית דורות להרצאה של יעקב נוקד  

 על ספרו החדש 'הגיע זמן לעבור לגור בנפש'.  
 בהרצאה זו יעקב יספר לנו את סיפורו של ספרו 

 ועל דרכים אפקטיביות לפיתוח הנפש ולצמיחתה  
 למקום טוב ובריא. כי גם אם לא הכל טוב, הכל לטובה…

 

 אירועים הבאים ה  

כתוצאה מפתיחתו של מבצע 'עם כלביא' בדיוק בשבוע   -פתיחת הקיץ  ●
            שתכננו לקיים את האירוע נאלצנו לדחות את האירוע לתאריך לא ידוע. 

 אולם בקרוב זה מגיע! 
 

ים של גיבוש וכיף כבר מקבלים צורה ועוד י כותי ערבים א  -ערבי גברים ונשים  ●
 מעט יצא פרסום לתאריכים מדויקים. יש למה לצפות!

 

וכרגיל נשמח לשמוע מכם על כל רעיון, יוזמה או אף ביקורת בונה. התרבות היא שלנו  
 ובשבילנו ורק מתוך עבודה משותפת נעשה ונצליח!

 . שמיר, בטי והדר 
 

 .ה דרך הקישור שפרסמתי ו לכל מי שתרם לשלו                      תודה רבה  

 הלנה.  .בזכותכם, הגעתי ליעד של התרומות. )אפשר כמובן עדיין לתרום(
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רפאה המ מ  
                                                                                          

   13-18.7 -שעות פתיחת המרפאה בשבוע של 
 

 חגית ו.  -שבת שלום       
 

  )רכב תפעולי( קלאב קאר
 

השלכות עלולות להיות   מספר נקודות ותקנות, ולהבין אלו מדי פעם לרענן חשוב 
 לנהיגה לא זהירה ו/או ללא ביטוח ורישיון מתאימים:

באחריות בעל  .הינו רכב מנועי לכל דבר ונדרש ביטוח חובה בתוקף  קלאב קאר .1
 . הרכב לדאוג לביצוע

 .16גיל    מעל, וטרקטור או רכב ומעלה   ןרישיוהנהיגה בקלאב מותרת אך ורק לבעלי   .2
לא מתקיים מדובר בעבירה  2 -ו  1במידה ואחד מהתנאים המפורטים בסעיפים  .3

הנהג צפוי לשלילת האפשרות להוצאת   .גם של הנהג וגם של בעל הרכב פלילית
 . (ן רישיו ללא   ברכבארוכה )בדומה לנהיגה  לתקופה ן רישיו 

 :מתאים ועשה תאונה עם פגיעות גוף ן רישיובמקרה בו נהג ברכב אדם ללא 

וכלל עלות   ן רישיו הביטוח אינו מכסה נהיגה ללא  -תאונה בה נגרמו לנהג נזקי גוף  .1
 .ההוצאות הרפואיות על הנהג

, הנהג  ן רישיו הביטוח אינו מכסה נהיגה ללא  -אונה בה נגרמו לאחרים נזקי גוף ת .2
                הרכב יישאו בכלל ההוצאות הרפואיות והפיצוי לנפגע/ים.  ובעל

גוף עשויים להגיע בקלות למאות אלפי שקלים ואף  הסכומים במקרים של נזקי 
 .מיליונים במקרים של פציעות קשות או מוות

צפוי הנהג לשלילה או   ןרישיועם נזקי גוף אשר מעורב בה נהג ללא  תאונה כל  ב  .3
( לתקופה ןרישיונהיגה )במידה ומדובר בצעיר שטרם הוציא    ןרישיוהוצאת  ת מניע

 .נהיגה, תלוי בחומרת הפציעות  ןרישיושנים לאיסור מוחלט על הוצאת   12שנעה בין  
 . בטיחותכם, ובטיחות כולנו אנא נהגו בזהירות, שמרו על החוק, וחשוב יותר על

 . דן גולדנברג    
 

 אסיפת חברים  

 ( 13.7.2025ביום ראשון, י"ז  תמוז תשפ"ה ) תתקיים אי"ה 

       בבית דורות ובזוםסיפה תתקיים הא  20:45בשעה 

 https://zoom.us/j/96697723333?pwd=oJWuz69TraaOHoZC3QhgeVEcJPcLmn"זום"   רהקישו   הלן ל 
 

 סדר יום לאסיפת חברים 
 

 אומדנים ושלביות הביצוע.  -שדרוג תשתיות   .1

 יוסי קנר ואלי קולן. מציגים: •

 אישור באסיפה. •
 

 אישור נוהל פנסיה.   .2

 עמנואל.מציג:  •

 הנהלת האסיפה. -מוזמנים           אישור באסיפה. •
 

 
 קבלת רופא קבלת אחות בדיקות דם 

 קבלת קהל
 מזכירה 

 טיפת חלב 

 7:30-8:10 א'
10:00-12:30 
14:30-15:30 

 8:00-9:00  

  8:00-9:00 11:30-14:00 10:00-14:00 7:00-8:10 ב'

 ג'
 13:30-15:30   

7:30-11:30 
 (בתאום עם אורה)

   12:00-14:00 10:00-14:00 7:30-8:10 ד'

12:30-8:30 7:00-8:10 ה'   8:00-9:00  

  8:00-9:00 8:30-10:30 8:30-12:30  ו'

https://zoom.us/j/96697723333?pwd=oJWuz69TraaOHoZC3QhgeVEcJPcLmn
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להכיר  נעים, צבר גרעין   

 

 .בשלוחות מהנוף חלק ויהיה חדש גרעין לקיבוץ יגיע הראשונה בפעם
  עמותת  אותה שמפעילה העבריים הצופים תנועת  של  תוכנית היא, מכיר שלא למי", צבר גרעין" תכנית

  ובמהלכם  קליטה פרק של חודשים לארבעה  תחילה מגיעים הגרעין חברי. שנה  35 כבר" עולמי צופים"
  ל"לצה  הכנה, וסמינרים סדנאות יעברו, הישראלית והחברה התרבות  על ילמדו, עברית ילמדו הם

  בארץ  קליטה של הביורוקרטיים השלבים כל את יעברו וכן, כגרעין יתגבשו, בארץ יטיילו, קרבי וכושר
 יבחרו מכן שלאחר בתקווה, מלא לשירות  ל" לצה יתגייסו הקליטה שלב  לאחר. לצבא לגיוס והכנה
 .בארץ חייהם את  לבסס 

  חברי 500 לארץ מגיעים  שנה מידי . צבאי  בשירות בודדים חיילים  1,000-ל מעל מונה התוכנית
 .  השונים בשלבים מלאה מעטפת המקבלים נוספים גרעין

 כל ובמהלך בארץ קליטה  פרק  דרך, לארץ הגעתם טרם הכנה בתהליך הצעירים את מלווה התוכנית
צוות הגרעין מהווה דמויות חינוכיות ומשמעותיות ביותר עבור חניכי הגרעין  . הצבאי שירותם

 בתקופת קליטתם ושירותם הצבאי.
  ובחרו תיכון סיימו אשר אפריקה דרום/אמריקה מצפון יהודים ונערות נערים וחמישה בעשרים מדובר
  - ולהתגייס עלייה לעשות, השפה, התרבות, הבית, החברים, המשפחה את לעזוב  אמיץ  מהלך לבצע
 . בודדים כחיילים ל"לצה

  האוכל בחדר, וחגים באירועים, מהקהילה חלק להיות עומדים :הם הקליטה חודשי ארבעת במהלך
  רעיון ובכל, הקיבוץ  צעירי עם קשרים ביצירת, מארחות  משפחות באמצעות, השונים הקיבוץ ובמתקני

  האפשר   ככל   רכה   נחיתה   להם   ליצור   רוצים   ואנו   צעירים   ה ' לחבר   משמעותי   מאוד   שינוי   זהו . שיעלה יצירתי
  הרגשה   להם   לתת .  הצבאי   שרותם   בזמן   בליווי   ובהמשך ,  הקליטה   בשלב   ומהירה   נעימה   והשתלבות   בארץ 

  בתהליכי :    כה / מדריך ,    נירה :  בית   אם (,  שלפים )   זר   דבורה :    רכזת :  צבר   גרעין   את   שיוביל   הצוות . בית   של 
.  הצבא   תוכני   העברת   על   אמונות   יהיו   אשר   קיות " מש   שתי   גם   בקיבוץ   יהיו   אוגוסט   מסוף   בנוסף .  איתור 
 יחזרו ושכולם, ושגשוג שקט של  תקופה תחל הגרעין של בואם םעו ייתן ומי יותר טובים ימים שנדע

 . צבר גרעין צופים, צפון מרחב מנהל ,סגס אלון ,בברכה          .בשלום הביתה
 

 גרעין צבר
 

 שלום רב, ,קהילת שלוחות
 

שמי דבורה זר, מתגוררת בשלפים, חלקכם בוודאי מכיר אותי ממפגשים שונים בקיבוץ. הפעם אני  
 כאן בכובע של רכזת גרעין צב"ר שבא עלינו לטובה כבר מהקיץ הזה.

ושחר. נולדתי  קצת על עצמי: כאמור גרה בשלפים מזה כעשור, נשואה ליניב ואם למתן, שירה, מוריה  
שנים, גדלתי והתחנכתי בעפולה באולפנת צבייה. בשנים    43באתיופיה, עליתי לישראל לפני  

 האחרונות עסקתי בעיקר בחינוך, חינוך בלתי פורמלי ועבודה עם נוער בסיכון.
 

ברצוני לברך אתכם כקהילה על הצעד המדהים  שלקחתם על עצמכם. גרעיני צב"ר הם אחד 
 הפרויקטים החשובים הקיימים בארץ הנותנים מסגרת ומעטפת לחיילים בודדים.  

אתם פותחים את דלתות ביתכם וליבכם לצעירים המיוחדים האלה שבאים מרחוק להתנדב לשירות  
צבאי בצה"ל להגן על העם והמדינה. כל מי שחלק מהתהליך הזה, אתם ובוודאי החיילים עצמם,  
שותפים לעבודת קודש ולעשייה למען עם ישראל, ובימים אלה על אחת כמה וכמה. אני מאחלת 

 , קהילת שלוחות, לחיילים היקרים ולצוות המתגבש, במימוש והגשמת הרעיון.הצלחה רבה לכם
 

                           לידיעתכם, אני אהיה הכתובת  לכל עניין הקשור לגרעין, זמינה לרשותכם ולרשות החיילים.                                             
כל עזרה שלכם תתקבל בברכה: תרומת ציוד, הרצאות וכל יוזמה אחרת שיכולה לתרום להצלחת 

 הגרעין ולטובת החיילים. 
 

הרעיון המרכזי בגרעין צב"ר הוא לאפשר לחיילים הבודדים הרגשה של בית   משפחות מאמצות:
בקיבוץ ובקהילה, אחת הדרכים היא ע"י חיבור החיילים למשפחות מאמצות מתוך הקהילה 

 ערב משפחות מאמצות:  שיפתחו את הבית ואת הלב עבורם.
 

בקיבוץ, לשמוע מה זה  20:00בשעה  16.7.2025אנו מזמינים אתכם למפגש שייערך ביום רביעי 
 אומר להיות משפחה מאמצת לחייל בודד, בין אם תחליטו לאמץ חייל ובין אם לאו. 

 

 .רכזת גרעין צב"ר קיבוץ שלוחות -דבורה זר                
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 שמואל ברלוביץ -ין נוהל פנסיה ילדף מידע בענ
 

 חס לנוהל הפנסיה המוצע, מאחר שאני קצת נוגע בדבר. יהתלבטתי מאד אם להתי
 

 אבל, מאד מפריעה לי הגישה של חברי וועדת פנסיה שהביאה את הנוהל.
 

 הרקע לנוהל כמובן הוא ההתמודדות עם הגרעון האקטוארי המסתמן. 
 

 זה לא סוד שרוב קרנות הפנסיה מתמודדות עם בעיות של גרעון אקטוארי. 
 

בשלוחות, עד היום, החזון היה לתת לחברים פנסיה מכבדת. השקענו את הסכומים הנחוצים כדי  
 ₪.   ₪4,500 ועלינו ל  3,500להתחיל בסכום סביר ובמשך הזמן הגדלנו אותו. התחלנו בפנסיה של 

 

הפנסיה המינימלית לחברי קיבוץ נקבעת על ידי רשם האגודות ומזה זמן רב היא כבר עומדת על 
 ₪.   ₪5,262. הקיבוץ מחויב לתת לחברים פנסיית רשם שעומדת היום על  4,500מעל 

 

 .25%יפה אנו נוהגים שלבודדים אנו נותנים תוספת של 
 כמובן שהמצב הזה מגדיל את הגרעון האקטוארי. 

 

הדרך להתמודד, לדעתי, היא להמשיך במסורת בה התחילה הוועדה הקודמת ולגייס את הכספים  
 על מנת לעמוד בתשלומי הפנסיה.

לפי הנוהל המוצע הוועדה בחרה להתמודד עם הגרעון באמצעות הרעת תנאים לחלק מהחברים 
 על ידי הורדה של תשלומי הפנסיה.

למי שמוגדר בודד ולא אלמן, אם כי רק לעתידיים ולא לאלו  25%בראש ובראשונה ביטול תוספת 
התוספת. אף אחד לא בחר להיות בודד מרצונו והתוספת הזו היא דרך יפה  שכבר מקבלים את 

 להאיר להם פנים, אל לנו לבטל אותה.
 

 הבאים בתור הם אלו שבני זוגם צברו, לאחר מועד שינוי אורחות החיים, סכומי פנסיה גבוהים יחסית.  
 אם ביחד עם בן זוגך הסכום עולה על פעמיים פנסיית רשם, יורידו לך את הפנסיה מפנסיית רשם  

 ₪. בסעיף זה, לפי הנוהל המוצע מורידים לאלו שכבר מקבלים פנסיית רשם ולא רק לעתידיים.   4,500  ל 
החלטנו לבטל את מיסי האיזון המבוססים על  2025בד בבד עם אישור תקציב הקהילה לשנת 

 הכנסות השכר המשפחתיות. 
 

 לכן, לדעתי, יש להימנע מכך גם ביחס להכנסות מפנסיה שהן הכנסות כמו שכר עבודה לכל דבר. 
אישית ששומרת על אין לראות בפנסיית הרשם רשת ביטחון משפחתית, אלא פנסיה מינימלית 

 כבוד חבר הקיבוץ. 
 
 

 תגובה לשמואל
 

כבר כשהוועדה הקודמת קבעה את התוספת לפנסיית היחידים , נקבע שיש  -פנסיית היחידים  . 1
שנים. הוועדה דנה, בחנה את המצב   3בה סיכון אקטוארי ועל כן יש לדון בזה בשנית לאחר  

ואת השינויים שעברנו והחליטה שיש מקום לתוספת רק לאלמנים ולאלמנות. ברקע יש לזכור 
₪ והסכום   5,262. היום כולם מקבלים 4,500פנסיית המטרה הייתה  2021 שכאשר הוחלט ב

 רק עולה מדי שנה ללא שליטה שלנו, כך שלכולם יש פנסיה נאה. 
 

₪ על פי החלטות  4,500יש לשמואל טעות במספרים. כל יחיד אכן מקבל  -פנסיה זוגית  . 2
₪ )היום( השאלה היא רק מאיפה תבוא ההשלמה.   5,262-יחיד מקבל השלמה להקיבוץ, וכל 

לדעת הוועדה , ההשלמה ורק היא אינה שונה מרשת הביטחון שמקבלים בתקציב. ההשלמה  
נכנסת למחזור הכספי של המשפחה וכל המשפחה נהנית ממנה. זה בדיוק מה שקורה עם 

י הזוג לא מגיעים  רשת הביטחון כאשר לאחד מבני הזוג אין הכנסה מספקת. רק כאשר שני בנ
 להכנסה הנדרשת , מפעילים לזוג את רשת הביטחון. 

 

,  3-5%רעיון יפה, רק מה לעשות לא ישים כאשר פנסיית הרשם עולה כל שנה ב -גיוס כספים  .3
 האם זה ישנה משהו?    5,000אלא    4,500אפשר כבר היום להחליט שפנסיית המטרה שלנו אינה 

 

 . עמנואל  
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 אחרונה  לישורתנכנסים  -שיוך הדירות 
 

 שיוך הדירות מתקדם ואנחנו נכנסים לשלבי הסיום שלו.
 

 בשבוע שעבר אושרה בהנהלת רמ''י עסקת השיוך עם שלוחות. 
 

  32 -''י מחוז צפון את המפרטים הכספיים לקיבוץ ולשבועיים הקרובים יכינו ברמ-בשבוע
בתי אב של החברים החדשים הנכללים ברשימת ה"עסקות מותלות" )החייבים בתשלום 

 מיידי( )להלן: "קבוצת המותלות"(. 
 

''י לכל מגרשי המגורים וכן מפרט הקיבוץ יקבל את השמאות שבוצעה ע''י שמאי מטעם רמ
+ מע''מ  3.75%כספי שהוא למעשה תחשיב הסכום שעל הקיבוץ לשלם כשלב ראשון עבור 

 עבור כל מגרשי המגורים בקיבוץ.
 

באותו מועד נקבל מפרטים כספיים פרטניים לכל אחד מבתי האב של החברים החדשים 
)אלו שהתקבלו אחרי היום הקובע( ונכללו ברשימה שהועברה בזמנו לרמ''י )לקראת הכנת  

 העסקה( כמי שיש להם מגרש מבונה או היתר בנייה. 
משפחות אלו יידרשו לתשלום "מיידי" של כל דמי החכירה שיחושבו להם ע''י רמ''י בהתאם 

להנחות להם הם זכאיות )הנחת אזור עדיפות + הנחת חלופת שיוך ישיר + הנחת מילואים 
 מ''ר(.  160למי שמשרת + זיכוי בגין תשלום דמי היתר ששולמו לרמ''י בגין בנייה מעל 

 

ותיקים וכן החדשים שאינם ברשימת "קבוצת המותלות" יקבלו מפרטים ו יתר החברים ה
ישלמו את הסכומים שייקבעו להם  "קבוצת המותלות "כספיים ויבצעו שיוך לאחר שהקיבוץ ו 

 ע''י רמ''י במפרטים הכספיים.
 

''ד ו עם קבלת השמאות מרמ''י, תבוצע בחינה שלה ע''י שמאי מטעם הקיבוץ ותתקבל חו 
 מקצועית האם השומה סבירה או יש מקום להגיש השגה עליה.  

 

 יום מקבלת המפרט הכספי מרמ''י. 60דיון בנושא והחלטה באסיפה יידרשו בתוך 
 

 יום. 60גם "משפחות המותלות" יידרשו לאשר את המפרטים שלהם בתוך 
 

חשוב לדעת כי כל עוד לא אושרו המפרטים הכספיים הסכומים ימשיכו לצבור התייקרויות  
 ולכן כדאי יהיה לקבל את ההחלטות ולאשר את המפרטים בהקדם אפשרי. 

 

מיד לאחר אישור המפרטים הכספיים ייעצר "מרוץ" צבירת ההתייקרויות ורמ''י יפיקו שוברי  
קבוצת המותלות".  " ולחברים החדשים ב +מע''מ(  3.75%  - תשלום בסכום הסופי לקיבוץ )עבור ה 

 יום.   90  - הזמן שיעמוד לתשלום השוברים  
 

 כאמור, רק אחרי תשלום כל אלו יחלו ברמ''י בהכנת המפרטים הכספיים ליתר החברים. 
 

כאמור לבחינת השמאות ע''י שמאי מטעם הקיבוץ ולתשלום הסכום   נערכתהנהלת הקיבוץ 
 +מע''מ( ועדכונים על כך יפורסמו בהמשך. 3.75%שייקבע לקיבוץ עבור השלב הראשון )

 

בתי אב( להתארגן להסדרת הסכום שייקבע   32במקביל, על החברים ב"קבוצת המותלות" )
 להם לתשלום במסגרת הלו''ז שפורט לעיל.

 

נכון לעת הזו, עדיין איננו יודעים את הערכת השווי של השמאי מטעם רמ''י ואת הסכומים 
 המחושבים לתשלום לקיבוץ ולחברים ב"קבוצת המותלות". 

 

 מידע נוסף ועדכונים יפורסמו על ידנו ככל שנתקדם בשלב סופי זה של השיוך.
 

 . פרוייקטור שיוך דירות -ניב ליש 
 

₪    1,288היא כ    2025ההערכה להוצאות הקהילה לשיוך דירות לשנת    -   2025הוצאות שיוך  
 החל מחודש מאי.   , ₪   161תשלומים של    8לבית אב. החיוב חולק ל  
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 משולחנו של מנהל הקהילה
 

, נקיים מפגש פתוח עם  20:30, בשעה 14.7ביום שני,   - שיח פתוח -מפגש עם הנהלת הקהילה 
המפגש מהווה הזדמנות לשיח כן וישיר, להעלאת נושאים החשובים לכן.ם,   .הקהילההנהלת 

נשמח לפגוש, לשמוע .לשתף בתחושות וברעיונות, ולסייע לנו לדייק את סדרי העדיפויות לעת הזו
 .ולהיות יחד בשיחה משמעותית על ההווה והעתיד שלנו כקהילה

 

לראות אחרי תקופה של היעדרות, נעים שוב   - התחזוקה חוזרת לשגרה -ברוך השב, אברמל'ה 
 - את אברמל׳ה שכטר מסתובב בשבילי הקיבוץ, בבגדי עבודה מוכרים, וחוזר לתפקידו החשוב  

כחלק מהחזרה לשגרה, נזכיר: כל בקשה לאברמל'ה תועבר  .תחזוקת השוטף ודאגה למה שצריך 
 !הייתה חסרה לנו נוכחותך בהחלט  .ומשם תועבר אליו לביצוע  כתמיד לתא הדואר הייעודי,

שאברמל'ה לא   ובהזדמנות זו, תודה גדולה להלל סעאת על ההתגייסות והעזרה המסורה בתקופה 
 .היה איתנו 

 

לאחר קבלת אישור סופי מהמזכירות, אנו שמחים לעדכן כי החלו   !יוצאים לדרך -גרעין צבר 
בשלב זה אנו עוסקים באיוש הצוות המוביל: דבורה זר  .ההכנות לקליטת גרעין צבר בקיבוץ

 .)משלפים( מונתה לרכזת הגרעין, ונירה ריטמן תלווה את הקבוצה כאם הבית
עם התפנות החדרים בנופש הכפרי ופינוי המועדון והמטבח, נתחיל בהכשרות ובהכנות לקליטת  

כל משפחה העוברת לבית חדש או  -במקביל, אנו מזמינים את הקהילה לקחת חלק  .הגרעין בפועל
עורכת סדר בבית: נשמח מאוד לתרומות של ציוד ביתי חסר כגון: וילונות, קומקום חשמלי, כיריים,  

עדכון רחב יותר על פעילות   .במהלך השבוע נפרסם נקודת איסוף מסודרת .סירים, מחבתות ועוד
 .בקרוב -הגרעין ותוכניות ההיקלטות 

 

גם במהלך חופשת הקיץ, כשגני הילדים   -  גם הקיץ ממשיכים להשקיע -שדרוג בגני הילדים 
 .הקיבוץ ימשיך להשקיע ולשפר את מערך הגיל הרך, סגורים בחודש אוגוסט

  -בהובלת טוני, מנהלת תחום הגיל הרך, ובשיתוף הצוותים, אנו נבצע שיפוצים ושדרוגים בגנים 
 .בהתאם לצרכים שעלו מהשטח ותוך ראייה מקצועית ועתידית של המערכת

אנחנו לא נחים, ופועלים כדי להבטיח להם סביבה מיטבית, בטוחה,   -כי גם כשהילדים בחופשה 
 מתקדמת ומזמינה לשוב אליה בספטמבר.

 

השלב הראשון בהתקנת מערכות המיזוג הסתיים בהצלחה. כעת אנו ממתינים מיזוג בית הכנסת: 
 .להגעת תעלות המיזוג שנבחרו, לצורך השלמת ההתקנה

 עקב המצב הביטחוני והשלכותיו על שרשראות האספקה והייצור, חלו עיכובים בלוחות הזמנים.  
 .אנו פועלים מול הגורמים הרלוונטיים לתיאום מחודש של המשך העבודות

 .נעדכן את הציבור עם כל התקדמות. תודה על הסבלנות וההבנה
 .מנהל הקהילה -ודו פישר ד    

 משולחנו של יו"ר 
 

 , חברי שלוחות שלום רב
לאחר תהליך ארוך, בו הגעתי לראיונות עם צוות האיתור ועם ההנהלה, ולאחר שהצגתי את עצמי  

 גם באסיפה בפני הציבור, נבחרתי לתפקיד בתחילת חודש יוני.  
ר היוצא, שהעביר לי את " מיד לאחר מכן כבר נקבעו לי פגישות עבודה ונכנסתי לחפיפה עם שי, היו

 עיקרי הנושאים שיש לקדם בשלוחות.
לאחר שכבר השתתפתי בישיבות המזכירות, ההנהלה הכלכלית וצוות התיאום )נושאי התפקידים(,  

 אני מבין שהמשימות אכן רבות ומגוונות, כפי שהציגו לי בשיחות הרקע. 
  בישיבת ההנהלה האחרונה ביקשתי לקבל את ימי החסד הנדרשים לי לכניסה לתפקיד, ללמוד את

 הייחודיים לשלוחות, בטרם אוכל להתחיל ולגבש לי סדר יום.   הדברים
בשבועות הקרובים אני מחויב עדיין לנוכחות מוגברת בבית הערבה, ואני עושה מאמצים להוסיף  

 את השעות הנדרשות כאן בשלוחות, עד להתייצבות וקביעת ימי עבודה מוסכמים.
אנו לקראת אישור תקנון פנסיה מעודכן באסיפה, ובתחילתו של יישום מודל שיוך הדירות,  

 המתקדם בינתיים ברשויות החיצוניות לנו באישורים הנדרשים. 
לאחר שאכנס יותר לעומק, בכוונתי להיפגש  מצורף עדכון מניב ליש, מוביל התהליך בנושא.

פגישות אישיות עם חברי ההנהלות, ולאחר מכן עם חברים נוספים, על מנת שאוכל לגבש, ביחד 
 איתכם, את הצעדים הבאים להובלת שלוחות למקום טוב עוד יותר מהיום. 

 

 אשתדל להוציא מדי פעם עדכונים על פי הצורך, בהתאם להתקדמות התהליכים.
 . שחר דגני -שבת שלום   
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 ה של מרכזת המשק משולחנ
 

 שירו לשמש אשר את יומנו צובע זהב, " 
 שירו לשמש אשר בליבנו פוקח אשנב, 

 זה הרוקם את שירנו שלנו בחוט אהבה,
 שירו לשמש החי בתוכינו כאש להבה. שיר מול השמש הטוב

 שלך ניתן,
 הוא שזורח עלי ועליך 

 מקרעי הענן. שירו לשמש אשר את יומנו צובע זהב,
 שירו לשמש אשר בליבנו פוקח אשנב. שירו לשמש הבא מן האופק אדום ונרגש,

 שירו לשמש השט מעלינו כל יום מחדש, 
 זה המדליק את נרות נשמותינו כל בוקר השכם,

 זה הקושר את חדרי לבבנו בלילה נושם. שיר מול השמש הטוב
 שאותך אוהב, 

 הוא שיאיר על שירי ושיריך 
 החודרים אל הלב. שירו לשמש החי בתוכינו כאש,

   ."/ דודו ברקשירו לשמש החי בתוכינו כאש להבה. 
 

    ימים  644
 

.  " קיץ בקיבוץ " בתחילת השבוע קיבלנו בשמחה ובהתרגשות רבה את חניכי.ות    -   " קיץ בקיבוץ " 
המחנה חוגג   שלושה שבועות היה עבורנו סימן שאלה.  השנה   - אישור קיום המחנה עד לפני כ 

מגיעים מתוכם    20%כש חניכים.ות    150  -א.נשי צוות ו כ   40  - והוא מונה כ שנים !!!!   29
. אין ספק שדווקא בעת הזו לאחר המערכה עם איראן מדובר בהישג גדול שנובע אלינו מחו"ל 

מתחושת אמון ושביעות רצון שקיימת להורים בדבורה וקני שמובלים את המחנה מאז 
למחזור   הקמתו. יחד עם זאת השנה נקיים רק מחזור אחד בעיקר בשל מיעוט הנרשמים 

 השני שמאופיין בנוער שמגיע מאנגליה.  
 .  24.7המחזור הראשון יסתיים אי"ה ב

 אנחנו מאחלים לדבורה קני לצוות ולחניכים.ות מחנה חוויתי משמעותי ומהנה. 
 .   משמח לשוב לראות ולפגוש אתכם ברחבי הקיבוץ

 

הנהלה כלכלית בישיבתה האחרונה אישרה את סגירת מוסך הטרקטורים   -  מוסך טרקטורים 
המתכת. לאחר ניסיון מורכב שלא צלח להפעיל את המוסך   ת והעברת המבנה לרשות פעילו 

של אלון אור  ובשנה האחרונה. המוסך הפסיק לתת שירות מאמצע חודש מרץ עם יציאת 
לחופשת מחלה. ענפי המשק רוכשים את השירות ממוסכים באזור ואנו נערכים לתת שירות 

   של תיקונים קטנים לכלל הענפים דרך ענף החקלאות הצמחית. 
אני רוצה להודות לאבי פרידליך על השירות המקצועי והמסור שהוא נותן לענפים   , בהזדמנו זו 

 בתיקונים שונים. אנו מודים לאלון אור ומאחלים לו רפואה שלמה ובהצלחה בהמשך הדרך. 
 

בשל שנת הבצורת, תאגיד המים שלנו "אפיקי מים" הודיע לנו שהוא נאלץ להתנהל   -מים 
במים שפירים )שתיה וחקלאות( ע"פ מכסות מים לאחר מספר שנים שלא הייתה הגבלה  

בנושא. משמע שבמידה ותהיה לנו חריגה נצטרך לשלם קנס. נכון להיום אנו לא צפויים  
ריכת המים שלנו בכדי שנוכל לחסוך את הקנסות.  לחריגה, עם זאת אנו עם יד על הדופק בצ

 חלק ממקורות המים שלנו בחקלאות צומצמו והוגבלה הספיקה השעתית.   ,בנוסף
הדבר מצריך אותנו לתכנון קפדני של גידולי הסתיו. בכדי שנוכל להתנהל נכון, בימים אלו,  

 אנו מכשירים בריכה נוספת מהמדגה עבור אוגר השקיה נוסף.  
תודה ליחיאל על ההתגייסות ושיתוף הפעולה ולשחל ועומר שובע מהחקלאות הצמחית על  

 התכנון והניהול הקפדני.  
 בתפילה ותקווה שנזכה לחורף משופע בגשמי ברכה.      
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לאחר פניות של חברים בנושאי חשמל, אני מבקשת לעשות סדר לגבי  - מחלק חשמל
 תפקיד מחלק החשמל והאחריות שלנו )מרכזת משק והנהלה כלכלית( כמחלק.  

פועל בתחומי הקיבוץ, ותפקידו לקנות חשמל מהרשת הארצית ומהמערכות   מחלק החשמל
 הסולאריות המותקנות בתוך הקיבוץ, ולמכור אותו לצרכנים בתוך הקיבוץ.  

 המחלק מנוהל ע"פ אמות המידה שקובעת רשות החשמל.  
המחלק אחראי על התחזוקה והשדרוג של תשתיות החשמל מנקודת הכניסה של הרשת  

הארצית לקיבוץ ועד למונה של הצרכן )בשכונות החדשות עד לפילר הביתי, בבתים הישנים 
 עד למונה בארון החשמל בדירה(. 

תשתיות החשמל שמובילות/מתחברות למחלק החשמל בכניסה למשק הם באחריות חברת 
החשמל ולכן אנו מושפעים לא מעט מנפילות חשמל והפסקות חשמל שנוצרות בעקבות  

 עומס אזורי שאינו קשור למחלק.  
התקציב לתחזוקה ולשדרוג התשתיות מגיע מהפרש שבין קניית החשמל )אנחנו קונים חשמל  

שירותים   מחברת דליה ומהמערכות הסולאריות שלנו( למכירתו לצרכנים, ומתשלום עבור 
 נוספים כמו חיבור צרכנים חדשים לרשת המחלק. 

 מחיר המכירה ומחיר השירותים נקבע ע"י רשות החשמל ומתעדכן מעת לעת.  
כמחלק חשמל אנחנו קונים שירותי תחזוקה ושדרוג מספקים שונים, בין השאר אנחנו קונים שירות  

מענף החשמלייה שנמצא בניהול של הקהילה. לרוב אבי זמין עבורנו, ואנו מקבלים שירות טוב  
חלק מהעבודות הן במתח גבוה ודורשות  וקיימת הכרות מעמיקה עם התשתית המקומית. עם זאת,  

, וחלק מהעבודות הן בהיקף נרחב ואנו נעזרים בקבלנים ובנותני שירות  מיומנות ומקצועיות בתחום 
נוספים. חשוב לי לציין כי ניהול החשמלייה נמצא אך ורק באחריות מנהל הקהילה והנהלת הקהילה,  

 למחלק החשמל ולהנהלה הכלכלית אין חלק בניהול ובקבלת החלטות בחשמלייה.  
יועץ בתחום. לאחרונה הכנסנו את חברת סגמאטק   ,בניהול המחלק אנו נעזרים בניר ברק

שמסייעת לנו לעשות סדר במניה )במונים ובחשבונות( ולהגיע למאזן אנרגיה תקין )מאזן  
 אנרגיה הוא כמות החשמל שהמחלק קנה לעומת כמות החשמל שנמכרה.  

 ההפרש ביניהם הוא פחת החשמל של רשת החלוקה והשנאים(.  
דן גולדנברג אחראי להוציא את החשבונות החודשיים ולהעביר אותם לצרכנים ולהנהלת  

חשבונות ולעדכן את המחירים בהתאם לפרסומים של הרשות. דן גם דואג לזכות את הזכאיים  
באחריות   להנחות. למחלק החשמל יש נקודות ממשק עבודה גם עם הגנרטור המרכזי שנמצא 

תאגיד אחזקות ועם תאגיד שנאי ותאגיד אחזקות שמחזיקים במערכות הסולאריות המסחריות  
 שנמצאות על הגגות, ועם צרכנים פרטיים בעלי מערכות ביתיות.  

שדרגנו את   -בשנתיים האחרונות השקענו רבות בתשתיות המחלק בנוסף לטיפול השוטף 
 המונים למונים משדרים, חזקנו והחלפנו עמודי חשמל, החלפנו והגדלנו שנאיים.  

טיפלנו בארונות חשמל ובמפגעי חשמל, הגדלנו חיבורים, הקמנו מתווה פעיל להקמת מערכות  
 סולאריות ביתיות ועוד... 

אנחנו ערוכים לתת מענה לתקלות חשמל שמקורם בתשתיות שבאחריות המחלק   ,בנוסף
 ניתן לפני אלי בכל שאלה בעיה וסוגיה.  . )גם בשבת במקרה הצורך( 24/7

 

ארבע שנים   משי גרוסמן והודתה לו על  בכבוד ובהערכה רבהנפרדה  - הנהלה כלכלית
של עשייה משמעותית עבור שלוחות. קידום של מיזמים רבים )מבנים, תיירות, נדל"ן, אנרגיה 

מתחדשת, תשתיות(, שותפות )הודים, איחוד חקלאות צמחית(, סגירת ענפים גרעוניים. 
 קידום השיוך בקיבוץ והשיח הקהלתי. 

 את שחר עם כניסתו לתפקיד. בירכההדרך ו   בהמשך   ההנהלה איחלה לשי בהצלחה 
 עם מנהלי ענפים ופעילויות מתוכנן בהמשך החודש.  משי אירוע פרידה 

 

 . רותם  -שבת שלום   -באיחולי חופשת קיץ מהנה ובטוחה              
 

 

 שלום  -שבת 
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 התנועה ואנחנו | מזניקים פעילויות ומפגשים 
 

בהמשך להחלטות מועצת התנועה הבשיל בשעה טובה    -העבודה  חיבור התנועות עדכון מצוותי  

תהליך בניית צוותי העבודה בשתי התנועות בתחומים השונים והן החלו בעבודתן. הסנונית הראשונה  

צוות   פגישת  הייתה  הנוכחי  הרוח בשלב  התקיימו    מוסדות  בעקבותיה  שעבר,  בשבוע  שהתקיימה 
 .  תרבות , וצוות  משימתיות והתיישבות ,  צוות הפוליטי המרחב פגישות ראשונות של צוות 

 פגישות התנעה של הצוותים הנוספים )חינוך, דת ומדינה, קהילה וכלכלה( צפויות בקרוב.  
התהליך מלווה באופן מקצועי, ובכל צוות יש זוג מובילים: חבר/ה מתנדב/ת מאחד הקיבוצים ונציג/ת  

המזכירות הפעילה. לשמחתנו הרבה כל הצוותים הם גדולים ומגוונים, חברות וחברים רבים מאד נענו  

רים  לפנייה להשתתף, והתחושה של מי שמביט בתמונה הכללית היא שיש מעגל רחב של אנשים שבוח 
 ליטול חלק פעיל בחשיבה ובעשייה, ולהיות מעורבים.  

בתנועה   משותפת.  חדשה  לעשייה  מרתקים  רעיונות  עלו  כה  עד  שהתקיימו  מהישיבות  אחת  בכל 
הקיבוצית מתרחש במקביל תהליך דומה, אך לא זהה, ובקרוב אנו מקווים לדווח על מפגשים של צוותי 

 שתי התנועות אלה עם אלה. 

לנו במזכירות הפעילה חשוב מאד שבתוך התהליך יישמעו גם החששות והספקות, והמקומות בהם עלינו  
 לעמוד על שמירת זהותנו וקולנו הייחודי. 

 ובסריקת הברקוד:  https://did.li/lXZaaפירוט הצוותים והמשתתפים תוכלו למצוא בקישור 
 

בו מפעילות הקיץ החלו מקום  מאד,  עד  תנועתי משמעותי  אירוע  הם  הנעורים  לגיל  הקיץ  סמינרי   !
נפגשים בני נוער מכל קיבוצי התנועה, להיכרות הדדית, היכרות עם התנועה וערכיה ובניית הדור הבא.  

 הסמינר הראשון, המירוץ לקיבוץ לבוגרי כתות ז', התקיים השבוע.  
קיבוצים    11בני נוער בוגרי כיתה ז' נרגשים, מ  100ביום ראשון בבוקר, נפגשנו בדשא של בארות יצחק, כ

  - כל קיבוץ הגיע לבוש בחולצה בצבע אחיד, ולאחר מנוחה קצרה מהדרך וארוחת בוקר  .בכל רחבי הארץ
פתחנו את היום בטקס הזנקה. שרה עברון , מזכ"לית התנועה, פתחה בהסבר על תנועת הקבוץ הדתי  

 .וגם את חיילי צהל והתפילה לשלומם והזכירה לנו גם את אחינו שעדיין בשבי וכולנו מצפים לשובם

בו    המירוץ   - לאחר הפתיחה  יצא לדרך! כל קבוצה קיבלה מעטפה ובה כתב חידה שהוביל למקום הבא 
 ?אז איפה היינו ומה עשינו   .חיכתה לילדים משימה מאתגרת 

תה קבוצת יבמקום בו הי  -תקווה  -בפתחדחפנו  ביחד באלות חציר,    בבארות יצחק
מהעבר,    -רודגס תמונה  לשעבר    אביב- בתלשיחזרנו  התנועה  במשרדי  התמקמנו 

העברנו מים   בעין צוריםוקיימנו טקס חלוצי בעזרת עוברים ושבים ברחוב,    7בדובנוב  

השקיה,   יצחק בצינורות  כי   במשואות  קשה!  הכי  היה  )זה  ברפת  הפרות  את  ספרנו 
שם הוכרזו   -בקבוצת יבנה הפרות לא הפסיקו לזוז....( ולבסוף הגענו לנקודה האחרונה  

כל הקבוצות מגשי פיצה מפנקים. חשוב לציין שהשנה זכינו שהזוכים בתחרות ונהננו מ
 ? המנצחים במרוץמי היו ו !שיתוף פעולה מופתיבברוח טובה ו  התנהלו

   !קבוצת יבנה  -במקום הראשון 
   !עין צורים   -במקום השני

 !בארות יצחק  -ובמקום השלישי

תודה גם לבני הנוער שהפעילו את התחנות,  ,  אסנת אדר, הלל אהרון ואודם היימן  -   לצוות המירוץ  תודות
   !למדריכים והמלווים ולבני הנוער החביבים

 

תקנות האגודות השיתופיות )ערבות הדדית בקיבוץ מתחדש( הותקנו בשנת    - תקנות הערבות ההדדית  

ומהמלצותיה בדבר יצירת סיווג חדש של 'קיבוץ  רפאל,  -, כתוצאה מעבודת ועדה ציבורית, ועדת בן2005
ו'מתחדש ידי רשמת האגודות השיתופיות,  ומעוגנות בחוק על  הן . התקנות מנוסחות בצורה משפטית 

ושותפות, כבוד האדם, שותפות קהילתית בקיבוץ    אחריות הכלל לפרטו  הביטוי המעשי לערכי שוויון 
לשמר אחריות קהילתית כלפי חברים הנמצאים  להחזיק בערכי הערבות ההדדית ומטרתן  המתחדש.  

. מאז גיבוש רשת ביטחון אישית הניתנת ע"י הקהילהבקשיים כלכלי, בריאותי או תפקודי, באמצעות  

שנה, ובימים אלה נערכים דיונים מטעם רשמת האגודות )משרד הכלכלה( והתנועות    20התקנות חלפו  
זוהי סוגייה   מורכבת ולשם כך כינסנו בשבוע שעבר את חברי  הקיבוציות, לעדכון והתאמת התקנות. 

ההנהלה החדשה של התנועה. בפגישה עדכנו בפרטי הדילמה וביקשנו להתייעץ ולהשתתף עם הנהגת  
 התנועה בגיבוש עמדתנו בנושא. היה מפגש חשוב ומועיל. 

 

השבוע התקיים יום לעורכי ועורכות עלונים מהתנועה הקיבוצית ומהקיבוץ הדתי  -מפגש עורכי עלונים  

לתת רוח גבית, למלא מצברים וכמובן  החשוב הזה,    תפקידהנושאות/ים בלחזק את  שמטרתו קודם כל  
  -המשותףאתגר  השוחחנו על  במפגש שהובילו פעילי התנועה הקיבוצית,    כלים ורעיונות חדשים.להציע  

ישבנו בחברותות והצגנו את סדר היום    התקשורת הקיבוצית במציאות של התגוונות והשתנות הקיבוצים.
   של כל עורכת ואת העלונים השונים, שיתופנו בדילמות ומחשבות.

 הנפלאה.  את עבודת העורכת ו רמת הכובש קיבוץ ולסיום הכרנו את העלון של

במרבית הקיבוצים העורכ/ת עובד/ת לבד, מובילה את התוכן, העיצוב, ההדפסה ועל כן מפגש כזה הוא  
 משמעותי ומחזק. תודה לכל מי שטרחו ובאו.  

 שרה עברון וחברי המזכירות הפעילה. 

https://did.li/lXZaa

